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BEVIS 

 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 

Beslutsorgan: Kommunfullmäktige i Färgelanda 

     Sammanträdesdatum:  2015-12-16 

                                            Anslags uppsättande: 2015-12-21 

     Anslags nedtagande: 2016-01-12 

      Protokollet förvaras på kommunkontoret 

 

Underskrift ________________________________ 
 

 
 Plats och tid        Furåsen, Färgelanda, onsdag 2015-12-16, kl. 19.00 – 2015-12-17 kl.  00.15 

 

       Beslutande          24 ordinarie ledamöter och 5 tjänstgörande ersättare, totalt 29 beslutande Se närvaro- 

listan på sid 2 och 3.                       

 

     Övriga deltagare  Marianne Martinsson, sekreterare 

    Lars-Göran Berg, kommunchef     

     

    Allmänheten representeras av 14 personer. 

     

  Utses att justera  

   

    Linda Jansson (M), R.Ingemar Erikson (V) och Kenneth Carlsson (L) 

   
        Paragrafer   §§ 154 - 176 

   Underskrifter   
 

 

 

 Ordförande ___________________________________________________________________ 

                                             Kerstin Fredriksson (S)                           

 

 

   Justerande ____________________________________________________________________ 

                                             Linda Jansson (M)     R.Ingemar Eriksson t.o.m. §  163 

 

 

         _________________________________________________________ 

            Kenneth Carlsson fr o m § 164  

        

             

 

   Sekreterare  ____________________________________________________________________ 

                                                   Marianne Martinsson  
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Närvaro- och omröstningslista  mandatperioden 2014-2018

Sammanträde: Kommunfullmäktige 2015-12-16

Beslutande Närv Frånv

(ord. ledam. och tjänstg. ersättare)

För Moderata samlingspartiet

1 Linda Jansson (M) N

2 Per Krokström  (M) N

3 Christina Svedberg (M) N

För Centerpartiet

1 Tobias Bernhardsson ( C ) N

2 Thor-Björn Jakobsson ( C ) N

3 Elisabeth Örn ( C ) N

4 Marion Pelli ( C ) N

5 Karin Snapp (C) F

Leif Söderqvist t o m § 158 N

Birgitta Mehamedi Örn § 159 ff N

6 Gullbritt Johansson (C) F

Maino Svensson N

7 Ann Blomberg (C) § 159ff N

Birgitta Mehamedi Örn t.o.o.  § 158 ff N

För Liberalerna

1 Kenneth Carlsson (L) N

2 Håkan Gusteus (L) N

För Kristdemokraterna

1 Peter Johansson (KD) N

2 Ellinor Johansson (KD) F

Karl- Erik Segersax N

För Socialdemokraterna

1 Kerstin Fredriksson (S) N

2 Ulla Börjesson (S) N

3 Peter Höög (S) § 156 ff N

Håkan Ekman t.o.m. § 155 N

4 Lars Karlsson (S) F

Maj-Lise Hällgren N

5 Eva-Lena Johansson (S) N
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Forts närvaro och omröstningslista 

Kommunfullmäktige 2015-12-16 
Beslutande Närv Frånv

(ord. ledam. och tjänstg. ersättare)

Fortsättning Socialdemokraterna

6 Rune Månsson (S) N

7 Eva Nör (S) N

8 Tommy Larsson (S) t.o.m. § 160 N

Håkan Ekman § 161 ff N

9 Edgardo Varas (S) N

10 Kent Carlsson (S) N

11 Urban Henriksson (S) F

Lilian Borg-Hansen N

För Vänsterpartiet

1 R. Ingemar Eriksson (V) t.o.m. § 163 N

För Sverigedemokraterna

1 Jörgen Andersson (SD) N

2 Patrik Rydström (SD) N

3 Jan Sohl (SD) N

Summa

Närvarande icke tjänstgörande ersättare

Tomas Andersson (M)

Olle Hagström (FP)

Jane Glamér (FP)

Birgitta Eriksson (V)  
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KF § 154 

 

Godkännande av kungörelsen 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna kungörelsen med följande ändringar: 

 

Ärende 24 utgår. (Fördelning av extra statsbidrag 13,2 mnkr – revidering av Budget för 

2016.) 

 

Ärende 12 flyttas och behandlas efter ärende 14. 
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KF § 155 

 

Allmänhetens frågestund. 

 

Fråga ställs om köerna till dagis med särskilt fokus Högsäter . 
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KF § 156  Dnr 2015-395 

 

Svar på Motion angående idrottssituationen i Högsäter – tillfällig beredning 
(Kenneth Carlsson (FP) Håkan Gusteus (FP) 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet till kommunfullmäktiges 

sammanträde i februari 2016 

 

Reservationer: 

 

Kenneth Carlsson (L) och Håkan Gusteus (L) reserverar sig mot beslutet. 

Per Krokström (M), Linda Jansson (M) och Christina Svedberg (M) reserverar sig mot 

beslutet. 

Patrik Rydström (SD), Jan Sohl (SD) och Jörgen Andersson (SD) reserverar sig mot 

beslutet. 

Peter Johansson (KD) och Karl-Erik Segersax (KD) reserverar sig mot beslutet. 

 

Yrkanden 

 

Tobias Bernhardsson (C) och Ulla Börjesson (S) yrkar att ärendet bordläggs till 

kommunfullmäktiges sammanträde i februari 2016. 

 

Kenneth Carlsson (L) med instämmande av Per Krokström (M), Patrik Rydström (SD), 

Peter Johansson (KD) och Karl-Erik Segersax (KD) yrkar bifall till motionen. 

 

Propositionsordning 

 

Kommunfullmäktige godkänner att proposition först ställs på yrkandet om bordläggning. 

Om kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag ställs proposition på 

yrkandet om bifall till motionen.   

 

Efter ställd proposition om finner ordföranden att kommunfullmäktige beslutar att 

bordlägga ärendet. 

 

Omröstning begärs. 

 

Voteringsproposition 

 

Kommunfullmäktige godkänner följande voteringsproposition 
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Forts KF § 156 

 

Ja-röst för bordläggning 

Nej-röst för att ärendet ska avgöras idag. 

 

Omröstningsresultat 

 

18  ja- röster:  

 

Tobias Bernhardsson (C) 

Thor-Björn Jakobsson (C) 

Elisabeth Örn (C) 

Marion Pelli (C) 

Leif Söderquist (C) 

Maino Svensson (C) 

Birgitta Mehamedi Örn (C) 

Kerstin Fredriksson (S) 

Ulla Börjesson (S) 

 

Peter Höög (S) 

Maj Lise Hällgren (S) 

Eva-Lena Johansson (S) 

Rune Månsson (S) 

Eva Nör (S) 

Edgardo Varas (S) 

Kent Carlsson (S) 

Lilian Borg Hansen (S) 

R. Ingemar Eriksson (V) 

 

10 nej-röster:  

 

Linda Jansson (M) 

Per Krokström (M) 

Christina Svedberg (M) 

Kenneth Carlsson (L) 

Håkan Gusteus (L) 

Peter Johansson (KD) 

Karl-Erik Segersax (KD) 

Jörgen Andersson (SD) 

Patrik Rydström (SD) 

Jan Sohl (SD) 

 

1 ledamot avstår från att rösta: 

 

Tommy Larsson (S) 

 

Kommunfullmäktige beslutar således att bordlägga ärendet. 

 

Ärendebeskrivning 

 

Kenneth Carlsson (FP) och Håkan Gusteus (FP) föreslår i en motion ”att 

kommunfullmäktige tillsätter en tillfällig beredning som får till uppgift, att på ett 

övergripande sätt, arbeta fram ett hållbart förslag till användning, placering, 

kostnadsnivåer m.m. på hur framtidens inomhusaktiviteter gällande motion och idrott i 

Högsäter ska se ut.” 
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Forts KF § 156 

 

Kommunfullmäktige har 2015-06-17, § 91, med anledning av en annan motion om 

idrottssituationen i Högsäter, beslutat att uppdra till kommunstyrelsen att utreda 

byggnation av anläggning för inomhusidrott för skola och föreningsliv i Högsäter. 

 

 

Beslutsunderlag 

 

Sektor kultur och fritids tjänsteutlåtande 2015-10-22. 

Kommunstyrelsens protokoll 2015-10-28, § 234. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Kommunfullmäktige februari 2016 

KLU 11 jan  
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KF § 157  Dnr 2015-285 

 

Svar på Motion angående förslag till ombyggnad av gymnastiksalen i Högsäter 

(Karl-Erik Segersax (KD) 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att återremittera ärendet och vänta in den pågående 

utredningen att utreda byggnation av anläggning för inomhusidrott för skola och 

föreningsliv i Högsäter. 

 

Yrkanden 

 

Peter Johansson (KD), Per Krokström (M) och Patrik Rydström (SD) yrkar att ärendet 

återremitteras och väntar in den pågående utredningen att utreda byggnation av 

anläggning för inomhusidrott för skola och föreningsliv i Högsäter. 

 

Propositionsordning 

 

Kommunfullmäktige godkänner att proposition ställs på yrkandet om återremiss. Efter 

ställd proposition finner ordföranden att kommunfullmäktige beslutar att återremittera 

ärendet. 

 

Ärendebeskrivning 

 

Karl-Erik Segersax (KD) har i en motion anfört: 

 

”Jag har en kompromiss angående hallen. Höj det befintliga taket ca 5 m, förläng och 

bredda gymnastiksalen ca 10 m. Nuvarande omklädningsrum och förråd går att lägga i 

vinkel till gymnastiksalen” 

 

Kommunfullmäktige har 2015-06-17, § 91, med anledning av en annan motion om 

idrottssituationen i Högsäter, beslutat att uppdra till kommunstyrelsen att utreda 

byggnation av anläggning för inomhusidrott för skola och föreningsliv i Högsäter. 

 

Beslutsunderlag 

 

Sektor kultur och fritids tjänsteutlåtande 2015-10-22. 

 

Kommunstyrelsens protokoll 2015-10-28, § 235. 

 

Beslutet skickas till 

Kommunstyrelsen jan 2016 

 



                                                      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  10(39)

  

     2015-12-16 

 

Kommunfullmäktige  
______________________________________________________________________                       
  

 

Justering                                                            Utdragsbestyrkande 

 

 

 

KF § 158  Dnr 2015-413 

 

Svar på motion om Arbetskläder (Linda Jansson (M) och Peter Johansson (KD) 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att återremittera motionen till kommunstyrelsen för 

grundligare undersökning av behovet av skydds- och arbetskläder i samtliga 

verksamheter. Jämställdhet och ”attraktiv arbetsgivare” är viktiga aspekter i 

undersökningen. 

 

Yrkanden 

 

Peter Johansson (KD) yrkar att ärendet återremitteras med uppdraget att gå igenom behov 

av arbetskläder. Jämställdhet samt attraktiv arbetsgivare är viktiga aspekter. 

 

Håkan Gusteus (L) yrkar bifall till Peter Johanssons återremissyrkande för grundligare 

undersökning av behovet av skydds och arbetskläder i samtliga verksamheter. 

 

Ulla Börjesson (S) tillstyrker yrkandet om återremiss. 

 

Jörgen Andersson (SD), Patrik Rydström (SD) och Per Krokström (M) yrkar bifall till 

motionen. 

 

Tobias Bernhardsson (C) yrkar bifall till första attsatsen i motionen och återremiss på den 

andra attsatsen. 

 

Propositionsordning 

 

Kommunfullmäktige godkänner att proposition först ställs på yrkandet om återremiss. 

Om kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag ställs proposition på övriga 

yrkanden. 

 

Efter ställd proposition finner ordföranden att kommunfullmäktige beslutar att 

återremittera ärendet. 

 

Ärendebeskrivning 

 

Peter Johansson (KD) och Linda Jansson (M) har i en motion föreslagit följande: 

 

”att uppdra till kommunstyrelsen att gå igenom behoven av arbetskläder till våra anställda 

i Färgelanda kommun 
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forts KF § 158 

 

att uppdra till kommunstyrelsen att tillgodose behoven av arbetskläder till våra anställda i 

Färgelanda kommun” 

 

I arbetsmiljölagstiftningen skiljer man på arbetskläder och skyddskläder. Det finns inte 

några regler som säger att arbetsgivaren ska stå för arbetskläder. Däremot är 

arbetsgivaren skyldig att tillhandahålla skyddskläder. Arbetsgivaren ska göra en analys 

för att ta reda på riskerna i arbetet och bedöma vilken personlig skyddsutrustning som 

eventuellt krävs. Det innebär att det är en bedömningsfråga från fall till fall när det gäller 

skyddskläder och skyddsskor. 

 

När det gäller arbetskläder (enligt arbetsmiljöverkets definition) har personalutskottet 

under 2014 arbetat med frågan, gjort en kartläggning och uttalat följande: 

 

Personalutskottet anser att arbetskläder för personalens utomhusbruk i förskola och skola 

fortsättningsvis bör vara inarbetat i budget. Detta stöder satsningen på 

utomhuspedagogik.  

 

Beslutsunderlag 

 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2015-09-17. 

Kommunstyrelsens protokoll 2015-10-28, § 237. 

 

 

 

Under ärendets behandling ajourneras sammanträdet kl. 20.15 – 20.45 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Kommunstyrelsen 

Kommunchefen  

Personalchefen 
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KF § 159  Dnr 2015-420 

 

Svar på motion om ändring i de lokala ordningsföreskrifterna i syfte att förbjuda 

tiggeri. (Patrik Rydström (SD)) 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 

 

Reservation 

Jörgen Andersson (SD), Patrik Rydström (SD) och Jan Sohl (SD) reserverar sig mot 

beslutet. 

 

Yrkanden 

 

Per Krokström (M) yrkar bifall till motionen ”att det ändras i de lokala ordningsstadgarna 

i syfte att förbjuda tiggeri på offentliga platser.”    med tillägget ”när lagen så tillåter” 

Patrik Rydström (SD) instämmer i yrkandet. 

 

Kenneth Carlsson (L) med instämmande av Ulla Börjesson (S), Edgardo Varas (S), R. 

Ingemar Eriksson (V), Peter Johansson (KD) och Tobias Bernhardsson (C) yrkar bifall 

till kommunstyrelsens förslag att avslå motionen. 

 

Propositionsordning 

 

Kommunfullmäktige godkänner att proposition ställs på yrkandena. Efter ställd 

proposition finner ordföranden att kommunfullmäktige beslutar att bifalla 

kommunstyrelsens förslag att avslå motionen. 

 

Omröstningsbegärs 

 

Voteringsproposition 

 

Kommunfullmäktige godkänner följande voteringsproposition 

 

Ja-röst för bifall till kommunstyrelsens förslag att avslå motionen. 

Nej-röst för bifall till motionen. 
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Forts KF § 159 

 

Omröstningsresultat 

 

23 ja- röster:  

 

Linda Jansson (M) 

Tobias Bernhardsson (C) 

Thor-Björn Jakobsson (C) 

Elisabeth Örn (C) 

Marion Pelli (C) 

Maino Svensson (C) 

Birgitta Mehamedi Örn (C) 

Ann Blomberg (C) 

Kenneth Carlsson (L) 

Håkan Gusteus (L) 

Peter Johansson (KD)  

Kerstin Fredriksson (S) 

Ulla Börjesson (S) 

Tommy Larsson (S) 

Peter Höög (S) 

Maj Lise Hällgren (S) 

Eva-Lena Johansson (S) 

Rune Månsson (S) 

Eva Nör (S) 

Edgardo Varas (S) 

Kent Carlsson (S) 

Lilian Borg Hansen (S) 

R. Ingemar Eriksson (V) 

 

6 nej-röster:  

 

Per Krokström (M) 

Christina Svedberg (M) 

Karl-Erik Segersax (KD) 

 

Jörgen Andersson (SD) 

Patrik Rydström (SD) 

Jan Sohl (SD) 

 

Ärendebeskrivning 

 

Patrik Rydström (SD) har i en motion föreslagit ”att det ändras i de lokala 

ordningsstadgarna i syfte att förbjuda tiggeri på offentliga platser.” 

 

Kommunledningskontoret bedömer sammanfattningsvis att det för närvarande inte finns 

rättsligt stöd för att ändra i de lokala ordningsföreskrifterna på det sätt som föreslagits i 

motionen. Att människor kan känna obehag eller tycker synd om den som tigger är i sig 

inte ordningsstörande eller en säkerhetsrisk i ordningslagens mening.  

 

I ordningslagen finns grundläggande bestämmelser om ordning och säkerhet på offentliga 

platser. Dessa bestämmelser gäller oavsett vad som föreskrivs i en lokal föreskrift.   

 

I de lokala föreskrifterna regleras mer i detalj sådana frågor som behandlas i 

ordningslagen, t ex vilka platser som är att betrakta som offentliga.  
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Forts KF § 159 

 

Kommunfullmäktiges beslut att anta lokala ordningsföreskrifter ska anmälas till 

länsstyrelsen. Länsstyrelsen har att upphäva en lokal föreskrift om man anser att den 

strider mot ordningslagen. 

 

Det är polisen som har att ingripa vid överträdelser. 

 

Beslutsunderlag  

 

Kommunledningskontorets stabens tjänsteutlåtande 2015-10-13 

 

Kommunstyrelsens protokoll 2015-10-28, § 256. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Motionen skickas till 

a.a. 
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KF § 160  Dnr 2015-132 

 

Svar på motion gällande inrättande av "Färgelanda förenings och 

företagscentrum”. (Jörgen Andersson (SD)) 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen.  

 

Kommunen ser positivt på idén med ett företagarcenter men Höjdenskolan bedöms inte 

vara tillgänglig. Kommunen är inne i en försäljningsprocess avseende de delar av skolan 

som inte invänds för kommunal verksamhet.  

Inventering av kommunens lokaler är redan igång.    

 

Yrkanden 

 

Ulla Börjesson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag att avslå motionen 

 

Jörgen Andersson (SD) och Patrik Rydström (SD) yrkar att ärendet återremitteras. 

 

Propositionsordning 

 

Kommunfullmäktige godkänner att proposition först ställs på yrkandet om återremiss. 

Om kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag ställs proposition på 

kommunstyrelsens förslag tillstyrkt av Ulla Börjesson.  

 

Efter ställd proposition om återremiss finner ordföranden att kommunfullmäktige beslutar 

att ärendet ska avgöras idag. 

 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och finner att 

kommunfullmäktige beslutar att bifalla detsamma. 

 

Ärendebeskrivning 

 

Jörgen Andersson (SD) har i en motion föreslagit  

”att möjligheten att skapa ett förenings- och företagarcentrum av Höjdenskolan utreds 

Att det görs en inventering av kommunens lokaler och hur de används 

Att lokaler som inte används erbjuds kommunens föreningar som inte har någon egen 

lokal. 

 

Kommunfullmäktige har redan 1999 beslutat att ha målsättningen att sälja de fastigheter 

som inte är nödvändiga för kommunens egen verksamhet. Den målsättningen har legat 

fast under hela 2000-talet.  
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Forts KF § 160 

 

Ett antal fastigheter har därför sålts både till föreningar, företag och privatpersoner.   

 

Företagar- och föreningscenter 

Delar av Höjdenskolan är under försäljning och det är därför inte aktuellt att upplåta den 

för nya användningsområden.  

 

Kommunens engagemang i näringslivets utveckling har förstärkts på senare tid.  I 

näringslivsrådet möts företrädare för kommunen och lokala företagare. Kommunens 

nyrekryterade näringslivs- och landsbygdsutvecklare har tillträtt sin anställning och en 

dialog om i vilka former kommunen, tillsammans med näringslivslivet, ska samarbeta 

och utveckla näringslivet pågår. 

 

Lokalinventering och föreningslokaler 

En inventering av kommunägda lokaler pågår.  

 

Beslutsunderlag 

 

Kommunledningskontorets, stabens tjänsteutlåtande 2015-10-14. 

 

Kommunstyrelsens protokoll 2015-10-28, § 257. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Motionen skickas till 

a.a. 
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KF § 161  Dnr 2015-722  

 

Svar på motion om att kommunen tar fram en strategi och handlingsplan på kort 

och lång sikt för flyktingsituationen – (Per Krokström (M) och Linda Jansson (M)) 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att uppdra till kommunstyrelsen att upprätta en strategi med 

handlingsplan för kommunens arbete med flyktingmottagning. 

 

Motionen är härmed bifallen. 

 

Yrkanden 

 

Ulla Börjesson (S) med instämmande av Per Krokström (M) yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag att uppdra till kommunstyrelsen att upprätta en strategi med 

handlingsplan för kommunens arbete med flyktingar. 

 

Patrik Rydström (SD) yrkar att kommunstyrelsens förslag förses med  tillägget ” att det i 

handlingsplanen skall finnas med en politisk viljeinriktning att begränsa invandringen i 

möjligaste mån.” 

 

Propositionsordning 

 

Kommunfullmäktige godkänner att proposition först ställs på kommunstyrelsens förslag 

och därefter på Patrik Rydströms tilläggsyrkande.  Efter ställd proposition finner 

ordföranden att kommunfullmäktige beslutar att bifalla kommunstyrelsens förslag och att 

avslå Patrik Rydströms tilläggsyrkande. 

 

Ärendebeskrivning 

 

Per Krokström (M) och Linda Jansson (M) har i en motion föreslagit följande: 

” Med anledning av den rådanade flyktingsituationen bör omedelbart en strategi och 

handlingsplan tas fram som hanterar situationen på kort och lång sikt. Kommunstyrelsen 

ordf. bör ha det övergripande ansvaret tillsammans med kommunchefen.” 

 

Förvaltningen har inlett arbetet med att ta fram en handlingsplan. 
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Forts KF § 161 

 

 

Beslutsunderlag 

 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2015-12-04. 

 

Kommunstyrelsens protokoll 2015-12-14 § 299 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

 

Kommunchefen 
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KF § 162 

 

Rapporter från beredningarna 

 

Ledamöter i ”Demokratiberedningen” (Beredning 1) redovisar hittillsvarande arbete och 

informerar bland annat om 

- Deltagande i Harvens dag 

- Besök hos elevrådet på Valboskolan 

- Besök av representant från Arvika kommun 

- Statistik över ålder m m bland kommunfullmäktiges ledamöter/ersättare 

- Beredningen lägger för närvarande stort fokus på frågor kring ungdomars möjligheter 

   till delaktighet och möjligheter till inflytande. 

 

Beredningsledaren för ”Visionsberedningen” (Beredning 2) redovisat hittillsvarande 

arbete och informerar bland annat om 

Deltagande i Harvens dag 

Besök och dialog med kommunstyrelsens styrgrupp för arbetet med styrning och ledning 

Föredragningar från sektorschefer om nuläge 

Besök i Orust kommun. 
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KF § 163 

 

Fortsatt sammanträde i kväll 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att inte avbryta sammanträdet utan avsluta ärendelistan i 

kväll. 
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KF § 164   Dnr 2015-238 

 

Svar på motion angående inrättande av ungdomsråd i Färgelanda kommun (Jörgen 

Andersson (SD)) 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att med hänvisning till det uppdrag som 

kommunfullmäktige har lämnat till kommunfullmäktigeberedning 1, 

”demokratiberedningen” avslå motionen.  

 

Reservationer 

Jörgen Andersson (SD), Patrik Rydström (SD) och Jan Sohl (SD) reserverar sig mot 

beslutet. 

Peter Johansson (KD) och Karl-Erik Segersax (KD) reserverar sig mot beslutet. 

Linda Jansson (M), Per Krokström (M) och Christina Svedberg (M) reserverar sig mot 

beslutet. 

 

Yrkanden 

 

Tobias Bernhardsson (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag att med hänvisning 

till det uppdrag som kommunfullmäktige har lämnat till kommunfullmäktigeberedning 1, 

”demokratiberedningen” avslå motionen. 

I Tobias Bernhardssons yrkande instämmer Peter Höög (S), Elisabeth Örn (C) och Thor-

Björn Jakobsson (C).  

 

Jörgen Andersson (SD) med instämmande av Per Krokström (M) och Patrik Rydström 

(SD) och Peter Johansson (KD) yrkar bifall till motionen. 

 

Håkan Gusteus (L) yrkar att ärendet bordläggs. 

 

Propositionsordning 

 

Kommunfullmäktige godkänner att proposition först ställs på yrkandet om bordläggning. 

Om Kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag ställs proposition på 

Tobias Bernhardssons med fleras yrkande om bifall till kommunstyrelsens förslag och 

Per Krokströms med fleras yrkande om bifall till motionen. 

 

Ordföranden ställer proposition på bordläggningsyrkandet och finner att 

Kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag. 
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Forts KF § 164 

 

Ordföranden ställer sedan proposition på yrkandena om bifall till kommunstyrelsens 

förslag och bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige beslutar att bifalla 

kommunstyrelsens förslag. 

 

Omröstning begärs 

 

Voteringsproposition 

 

Kommunstyrelsen godkänner följande voteringsproposition 

 

Ja-röst för bifall till kommunstyrelsens förslag 

Nej-röst för bifall till motionen 

 

Omröstningsresultat 

 

17 ja- röster: 

 

Tobias Bernhardsson (C) 

Thor-Björn Jakobsson (C) 

Elisabeth Örn (C) 

Marion Pelli (C) 

Maino Svensson (C) 

Ann Blomberg (C)  

Kerstin Fredriksson (S) 

Ulla Börjesson (S) 

Peter Höög (S) 

Maj Lise Hällgren (S) 

Eva-Lena Johansson (S) 

Rune Månsson (S) 

Eva Nör (S) 

Håkan Ekman (S) 

Edgardo Varas (S) 

Kent Carlsson (S) 

Lilian Borg Hansen (S) 

 

9 nej-röster:  
 

Linda Jansson (M) 

Per Krokström (M) 

Christina Svedberg (M) 

Birgitta Mehamedi Örn (C) 

Peter Johansson (KD) 

Karl-Erik Segersax (KD) 

Jörgen Andersson (SD) 

Patrik Rydström (SD) 

Jan Sohl (SD) 

 

2 ledamöter avstår från att rösta: 

Kenneth Carlsson (L) och Håkan Gusteus (L) 
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Forts KF § 164 

 

Ärendebeskrivning 

Jörgen Andersson (SD) föreslår i en motion ”att kommunen inrättar ett ungdomsråd och 

ger kommunstyrelsen i uppdrag att sammansätta rådet”. 

 

Kommunfullmäktige har uppdragit år fullmäktigeberedning 1, ”Demokratiberedningen” 

att föreslå nya arbetsformer som ökar medborgarnas möjligheter till delaktighet i de 

demokratiska processerna och ger större mångfald i representativiteten i det politiska 

arbetet.   

 

Beredningen har inlett sitt arbete och både träffat representanter för skolans ledning och 

elevrådet på Valboskolan. 

 

Beslutsunderlag 

 

Kommunledningskontorets stabens tjänsteutlåtande 2015-10-14. 

 

Kommunstyrelsens protokoll 2015-10-28, § 258. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Beredning 1 
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KF § 165   Dnr 2015-604 

 

Regler för allmänhetens frågestund – revidering av reglerna 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att anta reviderade regler för allmänhetens frågestund. 

 

Yrkanden 

 

Per Krokström (M) och Patrik Rydström (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

 

Propositionsordning 

 

Kommunfullmäktige godkänner att proposition ställs på yrkandet om bifall till 

kommunstyrelsens förslag. Efter ställd proposition finner ordföranden att 

kommunfullmäktige bifaller detsamma. 

 

Ärendebeskrivning 

 

I den av kommunfullmäktige nyligen antagna arbetsordningen finns inga regler för 

allmänhetens frågestund, bara en hänvisning till särskilda bestämmelser.  

Kommunfullmäktiges presidium har gjort en revidering av de tidigare reglerna. 

 

Enligt kommunallagen är det ordföranden som utfärdar kungörelse/kallelse till 

sammanträde. Kungörelsen ska innehålla uppgift om tid och plats för sammanträdet och 

om de ärenden som ska behandlas.  Ordföranden har också uppdraget att leda 

sammanträdet och ansvara för ordningen.  

 

Bestämmelserna för Allmänhetens frågestund är ett stöd för ordföranden i dennes ansvar. 

Bestämmelserna syftar också till att ge allmänheten vägledning för frågorna.  

 

Kommunstyrelsen har 2015-09-30, KS § 208 återremitterat ärende för att om möjligt 

kunna presentera ett enhälligt förslag. 

 

 

Beslutsunderlag 

 

Kommunstyrelsens protokoll 2015-10-28 § 255. 

 

Beslutet skickas till 

Kommunfullmäktiges presidie + reglerna 

Kansliet för ”enklare variant för hemsidan” 

Hemsidan 
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KF § 166  Dnr 2015-721 

 

Taxor och avgifter 2016 för Norra Älvsborgs räddningstjänstförbunds (NÄRF:s) 

myndighetsutövning och myndighetstillsyn 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna direktionens förslag till taxor och avgifter för 

förbundets myndighetsutövning och myndighetstillsyn 2016. 

 

Ärendebeskrivning 

 

Norra Älvsborgs Räddningstjänstförbund har inkommit med förslag till taxor och avgifter 

för 2016 avseende myndighetsutövning och myndighetstillsyn inom förbundets 

ansvarsområde. 

 

Beslutsunderlag 

 

Kommunledningskontorets, ekonomiavdelningens tjänsteutlåtande 2015-11-17. 

 

Kommunstyrelsens protokoll 2015-11-25 § 280. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Norra Älvsborgs räddningstjänstförbund 

Hemsidan 

Ekonomichefen 
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KF § 167  Dnr 2015-724 

 

Taxor och avgifter 2016 för Norra Älvsborgs Räddningstjänstförbunds (NÄRF:s) 

sotning och brandskyddskontroller 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna direktionens förslag till taxor och avgifter för 

sotning och brandskyddskontroll 2016. 

 

Ärendebeskrivning 

 

Norra Älvsborgs Räddningstjänstförbund har inkommit med förslag till taxor och avgifter 

för 2016 avseende sotning och brandskyddskontroll.  

 

Beslutsunderlag 

 

Kommunledningskontorets, ekonomiavdelningens tjänsteutlåtande 2015-11-17. 

 

Kommunstyrelsens protokoll 2015-11-25 § 281. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Norra Älvsborgs räddningstjänstförbund 

Hemsidan 

Ekonomichefen 
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KF § 168   Dnr 2015-647 

 

Taxor och avgifter 2016 enligt tobaks- och alkohollagen 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna förslag till taxor 2016 enligt tobaks- och 

alkohollagen. 

 

Ärendebeskrivning 

 

Förslag till taxor för kommunens uppgifter enligt tobaks- och alkohollagen har inkommit 

från samordnande alkoholhandläggaren i Dalsland. Förslaget innebär oförändrad taxa. 

 

Beslutsunderlag 

 

Kommunledningskontorets, ekonomiavdelningens tjänsteutlåtande 2015-11-17. 

 

Kommunstyrelsens protokoll 2015-11-25 § 282. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Alkoholhandläggaren 

Hemsidan  

Ekonomichefen 
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KF § 169  Dnr 2015-698 

 

Taxor och avgifter för Färgelanda Vatten AB 2016 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna förslag till taxor och avgifter för Färgelanda 

Vatten att gälla från 1 januari 2016  och tills vidare. 

 

Ärendebeskrivning 

 

Färgelanda Vatten AB har inkommit med förslag till taxor och avgifter för vatten och 

avlopp 2016 avseende perioden 2016-01-01–2016-03-31. Fr.o.m. 2016-04-01 föreslås en 

ändrad struktur av VA-taxan. Bolaget har senare meddelat att arbetet med att ändra VA-

taxan tar längre tid än planerat och föreslår därför att det förslag till taxor och avgifter 

som överlämnats för antagandet inte begränsas till första kvartalet 2016. 

 

Beslutsunderlag 

 

Kommunledningskontorets, ekonomiavdelningens tjänsteutlåtande 2015-11-17. 

 

Kommunstyrelsens protokoll 2015-11-25 § 283. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Västvatten 

Hemsidan 

Ekonomichefen 

 



                                                      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  29(39)

  

     2015-12-16 

 

Kommunfullmäktige  
______________________________________________________________________                       
  

 

Justering                                                            Utdragsbestyrkande 

 

 

 

   

 

KF § 170   Dnr 2015-772 

 

Taxor och avgifter 2016– för Färgelanda kommun 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna förslaget till taxor och avgifter 2016 med 

följande ändringar i förhållande till ursprungsförslaget från ekonomirådet 

 0-taxa för trygghetslarm 

 hyra ska debiteras för familjecentralen och att lokalhyran ska likställas med 

konferenslokalen i Centrumhuset. 

och att  allmänna handlingar i digital form ska tillhandahållas utan kostnad. 

 

Yrkanden 

 

Kenneth Carlsson (L) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

 

Yrkanden om kopieringstaxan 

Per Krokström (M) yrkar att allmänna handlingar i elektronisk form ska tillhandahållas 

utan kostnad. 

Patrik Rydström (SD) yrkar att papperskopior av allmänna handlingar ska tillhandahållas 

utan kostnad. 

 

Propositionsordning 

 

Kommunfullmäktige godkänner att proposition först ställs på kommunstyrelsens förslag 

med undantag av de delar av taxan där det föreligger ändringsyrkanden. Därefter ställs 

proposition på Per Krokströms yrkande om att allmänna handlingar i elektronisk form ska 

tillhandhållas utan kostnad och Patrik Rydströms yrkande att papperskopior av allmänna 

handlingar ska tillhandahållas utan kostnad.  

 

Efter ställda propositioner finner ordföranden att kommunsfullmäktige beslutar att 

godkänna kommunstyrelsens förslag till taxor och avgifter med ändringen att allmänna 

handlingar i elektronisk form ska tillhandahållas utan kostnad. Patrik Rydströms yrkande 

att papperskopior av allmänna handlingar ska tillhandhållas utan kostnad avslås. 

 

Ärendebeskrivning 

 

Förvaltningen har redovisat förslag till taxor och avgifter för 2016 för ekonomirådet. 

 

Merparten är oförändrade jämfört med 2015. 
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Forts KF § 170 

 

Beslutsunderlag 

 

Kommunledningskontorets, ekonomiavdelningens tjänsteutlåtande 2015-11-17. 

 

Kommunstyrelsens protokoll 2015-11-25 § 284. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Ekonomichefen 

Samtliga sektorschefer 

Hemsidan 
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KF § 171  Dnr 2015-399 

 

Investeringsplan 2016-2018 innefattande beslut om överföring av 

investeringsutrymme, ökad ram för investeringar samt godkännande av upplåning   

 

Kommunfullmäktiges beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att återremittera ärendet till kommunstyrelsen för att 

tydliggöra vad som faktiskt ska investeras. 

 

Yrkanden 

 

Tobias Bernhardsson (C) yrkar att ärendet återremitteras till kommunstyrelsen för att 

tydliggöra vad som faktiskt ska investeras. 

Ulla Börjesson (S) yrkar att ärendet återremitteras. 

 

Per Krokström (M) med instämmande av Peter Johansson (KD) och Patrik Rydström 

(SD) yrkar bifall till (M) och (KD):s gemensamma förslag. 

 

Propositionsordning 

 

Kommunfullmäktige godkänner att proposition först ställs på yrkandet om återremiss. 

Om Kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag ställs proposition på Per 

Krokströms med fleras yrkande och kommunstyrelsens förslag. 

  

Efter ställd proposition finner ordföranden att Kommunfullmäktige beslutar att 

återremittera ärendet. 

 

Ärendet 

Kommunfullmäktige har i den översiktliga verksamhetsplanen för Färgelanda kommun 

2016-18 och fastställt tillgängligt investeringsutrymme till 20 mnkr. Kommunstyrelsen 

ska besluta om hur utrymmet ska disponeras. Kommunstyrelsens förslag innebär ett totalt 

investeringsbehov för 2016 på 23,9 mnkr. I detta förslag ingår tidigare beslutade 

pågående investeringar motsvarande 15,2 mnkr som förs över till 2016 samt beslutade 

årliga investeringar och ersättningsinvesteringar som uppgår till sammanlagt 4,7 mnkr. 

Föreslagna nyinvesteringar för 2016 uppgår till 4,0 mnkr.  
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Forts KF § 171 

 

Beslutsunderlag 

 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande 2015-11-18. 

 

Kommunstyrelsens protokoll 2015-11-25 § 285. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Kommunstyrelsen 

KLU 11 jan 

 

 

 

 



                                                      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  33(39)

  

     2015-12-16 

 

Kommunfullmäktige  
______________________________________________________________________                       
  

 

Justering                                                            Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

KF § 172  Dnr 2015-775 

 

Exploatering av markområdet inom detaljplanen Dyrtorps industriområde i 

Färgelanda (Högalid) inkl. ställningstagande till tillfartsväg från lv 172 

(samfinansiering med Trafikverket av vänstersvängfält) 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att kommunen ska svara för exploateringen av detaljplanen 

för Dyrtorps industriområde enligt följande 

Kommunen tillgängliggör marken och ombesörjer infrastruktur fram till området. 

Kommunen anlägger lokalgata inom området samt åtgärder inom VA enligt kalkyl. 

 

Totalkostnaden beräknas till 12,3 mnkr 

 

Åtgärderna finansieras inom investeringsbudgeten. 

 

Reservationer 

 

Linda Jansson (M), Per Krokström (M) och Christina Svedberg (M) reserverar sig mot 

beslutet. 

Peter Johansson (KD) och Karl-Erik Segersax (KD) reserverar sig mot beslutet. 

Jörgen Andersson (SD), Patrik Rydström (SD) och Jan Sohl (SD) reserverar sig mot 

beslutet. 

 

Yrkanden 

 

Patrik Rydström (SD) yrkar bifall till förvaltningens alternativ 3, men utan fjärrvärme 

d.v.s. området överlåts till exploatör som iordningsställer marken inom planområdet men 

utan fjärrvärme. 

 

Tobias Bernhardsson (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

 

Peter Johansson (KD) med instämmande av Per Krokström (M) yrkar att 

kommunfullmäktige beslutar att kommunen ska vidta åtgärder för att erhålla 

vänstersvängfält samt ny anslutningsväg. I övrigt yrkas återremiss för vidare beredning. 

 

Propositionsordning 

 

Kommunfullmäktige godkänner att proposition först ställs på yrkandet om återremiss. 

Om Kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag ställs proposition på 

Tobias Bernhardssons yrkande om bifall till kommunstyrelsens förslag. 

 



                                                      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  34(39)

  

     2015-12-16 

 

Kommunfullmäktige  
______________________________________________________________________                       
  

 

Justering                                                            Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

Forts KF § 172 

 

Efter ställd proposition om återremiss finner ordföranden att kommunstyrelsen beslutar 

att ärendet ska avgöras idag. 

 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och finner att 

kommunfullmäktige bifaller detsamma. 

 

 

Ärendebeskrivning 

Detaljplanen för småindustri på fastigheten Dyrtorp 1:3 har vunnit laga kraft 2012-10-15. 

 

Innan genomförandet av planen behöver ett antal åtgärder utföras för att verksamheter 

ska kunna etableras i området. Sektor samhällsbyggnad har presenterat olika alternativ 

inklusive en kalkyl för respektive alternativ samt alternativet att genomförandet 

senareläggs. 

 

Alternativen 

1. Kommunen utför samtliga åtgärder 

2. Verksamhetsutövarna ansvarar själva för markterassering 

3. Området överlåts till en exploatör som iordningsställer marken inom planområdet. 

4. Genomförandet senareläggs. 

 

Beslutsunderlag 

Sektor samhällsbyggands tjänsteskrivelse 2015-12-10 och ”Genomförande av Dyrtorps 

industriområde – en risk och konsekvensanalys 2015-11-12” samt ”Övergripande kalkyl 

2015-11-12. 

 

Kommunstyrelsens protokoll 2015-12-14 § 297. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Kommunchefen 

Samhällsbyggnadschefen 

Ekonomichefen 
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KF § 173  Dnr 2015-814 

 

Uppsägning av medlemskap i Dalslandskommunernas kommunalförbund och 

översyn av framtida samverkan för Dalslandskommunerna. 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att säga upp medlemskapet och därmed begära utträde ur 

Dalslandskommunernas kommunalförbund .  

 

Kommunfullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen att aktivt medverka i den 

beredningsprocess som ska vidta med övriga ingående kommuner och som ska leda fram 

till att beslut om framtida inriktning och former för samverkan i Dalsland kan 

underställas beslut i kommunfullmäktige under 2016.  

 

Kommunstyrelsen får i uppdrag att tillsätta en arbetsgrupp med uppgift att ta fram en 

handlingsplan för hur Färgelanda kommun skall agera när det gäller samarbete med andra 

kommuner. Det är viktigt att belysa hur det framtida arbetet skall se ut när det gäller dels 

samtliga områden som idag ligger under Dalslandskommunernas kommunalförbund samt 

eventuellt andra samarbeten. Exempel på befintliga samarbeten i kommunalförbundet: 

Dalslands miljökontor samt miljönämnden, Energisamverkan, energirådgivare, 

upphandlingsfunktion, ”Hållbar utveckling Väst” Ekonomisamarbete och Lönekontoret. 

 

Yrkanden 

 

Peter Johansson (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag att begära utträde ur 

förbundet med tillägget att kommunfullmäktige beslutar uppdra till kommunstyrelsen  

att tillsätta en arbetsgrupp med uppgift att ta fram en handlingsplan för hur Färgelanda 

kommun skall agera när det gäller samarbete med andra kommuner. Det är viktigt att 

belysa hur det framtida arbetet skall se ut när det gäller dels samtliga områden som idag 

ligger under Dalslandskommunernas kommunalförbund samt eventuellt andra 

samarbeten. Exempel på befintliga samarbeten i kommunalförbundet: Dalslands 

miljökontor samt miljönämnden, Energisamverkan, energirådgivare, 

upphandlingsfunktion, ”Hållbar utveckling Väst” Ekonomisamarbete och Lönekontoret  

 

Per Krokström (M) och Ulla Börjesson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

 

Propositionsordning 

 

Kommunstyrelsen godkänner att proposition först ställs på kommunstyrelsens förslag. 

Därefter ställs proposition på Peter Johanssons tilläggsyrkande. 
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Forts KF § 173 

 

Efter ställda propositioner finner ordföranden att Kommunfullmäktige beslutar att bifalla 

kommunstyrelsens förslag med Peter Johanssons tilläggsyrkande. 

 

Ärendebeskrivning 

Dalslandskommunernas kommunalförbund bildades i sin nuvarande form 2007-01-01 

med uppdrag att ”vara en plattform och ett nav för kommunal samverkan i Dalsland samt 

en arena för Dalslandskommunernas engagemang i Fyrbodals kommunalförbund”.  

 

Sedan bildandet har verksamheten utvecklats samtidigt som andra samverkansorgan 

också förändrats och nya samarbeten har etablerats.   

 

Efter flera utredningar har direktionen beslutat att  

 

 Kommunalförbundets operativa samverkansområde är huvudsakligen inriktat på miljö- 

och energifrågor. 

 Kommunalförbundet ska vara en juridisk plattform för gemensamma avtal med mera.  

 Övrig samverkan i Dalsland ska ske via befintliga nätverk med erfarenhetsutbyte och 

kunskapsutveckling. 

 

Genom att begära utträde ur kommunalförbundet öppnas möjligheter till nya 

samverkansformer. 

 

 Beslutsunderlag 

 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2015-12-03. 

 

Kommunstyrelsens protokoll 2015-12-14 § 298. 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Dalslandskommunernas kommunalförbund 

Bengtsfors kommun 

Dals-Eds kommun 

Melleruds kommun 

Åmåls kommun 

KLU/kommunstyrelsen 

Kommunchefen 
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KF § 174  Dnr 2015-831 

 

Avsägelse från uppdrag som förtroendemannarevisor - Katarina Bäckdahl Elf (KD)  

 

Avsägelsen avser revisionsuppdragen i  

 

Dalslandskommunernas kommunalförbund 

Förtroendemannarevisionen i Färgelanda kommun 

Fyrbodals kommunalförbund 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

 

Avsägelsen godkänns vad gäller uppdragen i Färgelanda kommun och Fyrbodals 

kommunalförbund. 

 

Valet av revisorer i Dalslandskommunernas kommunalförbund görs av 

Kommunfullmäktige i Melleruds kommun. Avsägelsen vad gäller det uppdraget 

överlämnas därför till kommunfullmäktige i den kommunen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Fyrbodals kommunalförbund 

Revisionen i Fyrbodals kommunalförbund 

Ordf i revisionen 

Fullmäktige i Melleruds kommun 

Katarina Bäckdahl Elf



                                                      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  38(39)

  

     2015-12-16 

 

Kommunfullmäktige  
______________________________________________________________________                       
  

 

Justering                                                            Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

KF § 175 

 

Fyllnadsval och nominering av revisor  - efter Katarina Bäckdahl Elf (KD)  

 

Kommunfullmäktiges beslut 

 

Ärendet bordläggs. 

 

Fyllandsvalet gäller uppdragen som  

Förtroendemannarevisor i Färgelanda kommun 

Förtroendemannarevisor i Fyrbodals kommunalförbund 

 

Nomineringen gäller uppdraget som revisor i Dalslandskommunernas kommunalförbund. 

Valet förrättas av kommunfullmäktige i Melleruds kommun. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Val- och arvodesberedningens ordförande 

Peter Johansson, gruppledare i Kristdemokraterna 
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KF § 176 

 

Julavslutning 

 

Ordföranden tackar och tillönskar alla en God Jul och Gott Nytt År. 

 

Vice ordföranden gör sig till tals för de närvarande, tackar ordföranden och tillönskar 

henne detsamma 


